香港航空青年團 團員資料申報表 特別備註

本團已由二零一五年一月一日起就收集個人資料的政策作出若干修訂,現詳列主要修訂如下:

- 國籍:非本地培訓機構特別是軍事單位一般需要受訓者申報國籍,本團在處理團員的海外或國內培訓申請時,會應該等機構的要求提供團員的國籍資料。團員填寫「團員資料申報表」(下稱「申報表」)時,可因應個人情況(例如是否有計劃參加海外培訓)選擇在填寫表格時是否向本團申報國籍;
- 航空資歷/執照:團員在申報表上可選擇是否申報其航空資歷及所持相關執照的資料。該等資料將 有助本團在指派工作崗位時能作更全面合適考慮,並為可能頒發相關航空資歷徽章提供理據。
- <u>聯絡資料</u>:團員必須在申報表上提供一個其認為合適的電話號碼作為最起碼的聯絡方式。如能提供電郵地址及/或傳真號碼則更理想。
- <u>出生地點</u>:本團的主要服務對象為香港居民。就此,你必須在申報表上呈報你是否香港居民。你 亦可同時提供出生地點作統計用途,但非必需。

Special Notes to the Hong Kong Air Cadet Corps Enrolment Form

With effect from 1 January 2015, the Corps has introduced a number of amendments to its personal data collection policy as follows:

- <u>Nationality</u>: Non-local training establishments in general and military units in particular require trainees to declare their nationality. When handling applications from members for enrolment in overseas or Mainland training programmes, the Corps will require such members to declare their nationality. When completing the "Hong Kong Air Cadet Corps Enrolment Form" ("the enrolment form " hereinafter), members may choose whether to declare their nationality at the moment of completion in view of their own circumstances (e.g. whether there are any plans for taking part in overseas training);
- · <u>Aeronautical Ratings or Licenses</u>: Members may decide whether to declare on the enrolment form any aeronautical or related ratings/licenses they possess. Such information will enable the Corps to undertake appropriate and more thorough consideration when assigning specific members to take up certain positions or tasks. It will also serve as justification for the possible award of aviation badges.
- · <u>Communication Means</u>: As the most basic method of communication, it is necessary for a member are required to provide on the enrolment form a telephone number which he/she feels best serves the purpose. Better still, provision of additional contact means such as email address and /or fax number are welcome.
- · <u>Place of birth</u>: The Corps serves first and foremost residents of Hong Kong. You are required to indicate on the enrolment form whether you are a Hong Kong Resident. You may also elect to notify the Corps your place of birth to facilitate statistics compilation, but this is not absolutely necessary.